
Sprawozdanie z międzysesyjnej  działalności 

Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego, Ochrony  

Przeciwpożarowej oraz  Ochrony  Środowiska 

 

 

Posiedzenie  Komisji  odbyło się 19 maja 2023 r. W posiedzeniu  udział  wzięli: 

Komendant Gminny  Ochrony Przeciwpożarowej p. Paweł  Czubkowski, Kierownik  

Wydziału GMKR p. Joanna  Krystkiewicz-Hablutzel oraz  Zastępca Kierownika  Wydziału 

PŚPRKS  p. Ewa  Wadecka.  

W punkcie pierwszym komisja  zapoznała się z analizą kontroli operacyjno-techniczną  

w jednostkach OSP z terenu gminy za 2023r., którą przedstawił Komendant Gminny Ochrony 

Przeciwpożarowej. Radni zapoznali się z potrzebami i problemami strażaków OSP z terenu 

gminy Nidzica. Pytania radnych dotyczyły stanu technicznego i sanitarnego strażnic OSP i 

samochodów strażackich.  

Następnie Komisja analizowała materiały sesyjne. Projekty uchwał zostały 

pozytywnie zaopiniowane.  

W sprawach różnych poruszono temat eternitu tj. składowania eternitu przed domami, 

w niektórych przypadkach 2 rok ! – które stwarzają zagrożenie dla bezpieczeństwa i zdrowia 

mieszkańców oraz dezinformacją mieszkańców odsyłanych od Wydziału GMKR do 

Wydziału PŚPRKS – problem ten przedstawiła i wyjaśniła Zastępca Kierownika Wydziału 

PŚPRKS p. Ewa Wadecka.  

1. Radni  zapoznali się  z odpowiedziami na wnioski Komisji: 

- w sprawie zmiany organizacji ruchu na ulicy 11 Listopada;  

-  dodatkowych koszy na śmieci na ul. Sprzymierzonych (droga 545); 

-  przeglądu i oznakowania poziomego i pionowego na przejściach dla pieszych w ciągu dróg 

gminnych.  

2. Komisja  pozytywnie  zaopiniowała wniosek o wykup nieruchomości przy ul. Kościuszki 

6A  działka 204/7 o pow. 182 m2.  

3. Radni zapoznali się z pismem mieszkanki przy Aleja Wojska Polskiego  

4. Komisja zapoznała się pismem o zmianę lądowiska śmigłowca dla ratownictwa 

medycznego.  

  

Wnioski komisji: 

1. Komisja wnioskuje o uzupełnienie ubytków w asfalcie przy Alei Wojska Polskiego na 

wysokości budynku nr 16. 

2. Komisja wnioskuje o podjęcie działań w celu zlikwidowania okresowo pojawiającego 

się rozlewiska wody przy ul. Słowackiego. 

3. Komisja wnioskuje o naprawę nawierzchni w drodze wewnętrznej przy ul. 

Sienkiewicza (dawny budynek hotelu).  

  

  

                                                                                      Przewodniczący  Komisji  

  

            /-/Andrzej  Ruś  

        

          

  


